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BCS School Hours
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博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA95152 •留言/Voice Mail: 408-5200-BCS •  website: www.bcs-usa.org • Email: bcs_board@yahoo.com

博愛活動 BCS Upcoming Events

日期 事項 Event 地點 Location
2/19 學術比賽頒獎 Academic Competition Awards pickup Morrill (2pm)

2/26 學校假期-總統日 NO SCHOOL - Presidents Day

3/5
舊生註冊報名表截
止日

Returning Student Registration
Packages Due Morrill

3/19
新學年註冊網上座
談會

Online Open Enrollment Seminar Online

4/2 入學/跳級考試 Placement test Online

本期摘要 Summary

● 校園重開更新 Campus Reopening update
● 國語班課後輔導計劃Mandarin online tutoring program
● 2022 學術比賽通告 Academic Competition Announcement
● 2022 ANCCS 學術比賽更新公告  ANCCS AC Announcement  (IMPORTANT!!!)
● 2022-23舊生註冊通告 Returning student registration
● 北加州中文學校聯合會會訊 ANCCS News

BUSD Corner
The Berryessa Union School District fully reopened our campuses for in-person instruction on
Monday, August 16, 2021. All campuses will operate using traditional bell schedules with additional
safety measures in place.
Please refer to BUSD Frequently Asked Questions on BUSD Reopening Hub for information,
updates & resources.
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校園重開更新

2020 年春季時，新冠病毒疫情使全美國封閉起來，博愛的學生也被迫離開教
室並轉向遠程學習。在我們的家長義工和老師的幫助下，博愛一直在進行網

上學習。

研究表明，社交和發展友誼有助於孩子們更好地學習，當學生在課室裡，同學

和老師毫無疑問會有更好的交流。

我們想向所有 博愛 的家長重申，博愛 董事會致力於以安全的方式重新開放

校園以進行面對面的學習。

博愛一直與 Berryessa聯合校區商討重新開放校園的事宜，我們原計劃是在
第二學期重新開放校園，但因傳染性極強的Omicron變種出現而令原計劃擱
置。

現在Omicron已經過了高峰，感染人數亦正在下降。一些縣甚至取消了對接
種疫苗的人在室內戴口罩的要求，所有這些都表明疫情可能接近尾聲。

此外，加州可能要求所有孩子在下一學年之前接種疫苗。如果疫情沒有突發

狀況的出現，博愛將努力在 2022-23 學年重新開放校園。學校將製定安全規
則，以確保我們的學生、教師和工作人員的安

全返回學校。

博愛是一個完全由家長經營的合作組織。為

了讓我們安全地辦學，我們需要有足夠的志

願者，比如巡邏隊和值日家長。

感謝我們所有博愛的家長們在這艱難時期與

學校站在一起。我們期待在 2022 年 9 月重新開放整個校園。

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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Campus Reopening update

When the coronavirus pandemic shut down the nation in spring of 2020, students at BCS were forced
to leave their classrooms and turn to remote learning. With the help of our volunteers and teachers,
BCS has been conducting online learning ever since.

Studies show that socializing and developing friendships helps children learn better. When students
are in the same physical setting, making connections feels natural and it is unquestionably easier to
reach out to classmates and teachers alike.

We want to reiterate to all our BCS parents that the BCS board is committed to reopen the campus for
in-person learning in a safe manner.

BCS has been in discussion with Berryessa Union School District about reopening the campuses. Our
plan was to reopen the campus in the second semester, but it was derailed by the highly infectious
Omicron variant.

The Omicron wave has already passed its peak, and infections are declining. Some counties are
even removing the indoor mask mandate for vaccinated individuals. All these point to the nearing end
of the pandemic.

In addition, California may require all kids to be vaccinated before the next school year. If there is no
surprise in the pandemic situation, BCS will be working hard towards reopening the campus for the
2022-23 school year. The school will put in place all the safety protocols to ensure the safe return of
our students, teachers and staff.

BCS is a co-op organization, running entirely
by our parents. In order for us to run the
school safely, we need to have enough
volunteers, such as patrols and room parents.

Thank you to all our BCS parents for standing
with the school through these tough times.  We
look forward to a full campus reopening in
September of 2022.

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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國語班課後輔導計劃 Mandarin online tutoring program

為了推動加強學習中文及國語對話的機會，博愛成立了新的計劃，精選
本校高年級學生，成為初階學生的課後輔導員。輔導員願意義務輔導，
並定期接受導團隊的指導，學習如何帶領國語會話及輔導能力。輔導課
程將以線上方式進行，與學弟學妹中文對話。輔導員可取得社區服務的
志工時數。

在每周一次或兩次( 將以報名人數決定 ) 的三十分鐘課後輔導中，以閱
讀課文和會話為主。

即日起歡迎八年級以上的同學加入成為博愛輔導員，並歡迎三年級以下有興趣接受輔導的同學報名。

國語班課後輔導計劃在 2 月下旬至 3 月初開始。

參加表格： 👉課後輔導計劃

如有問題，可以電郵到：tutor.program@bcs-usa.org

In order to strengthen our students learning Chinese, we are starting a new Leadership Training program. Our
upper grade student volunteers will pair up with our young age students in free online tutoring sessions. The
upper grade volunteers will be able to earn community service volunteer hours. They, serving as tutors in the
program, will receive regular guidance and training from the mentor group, learning how to coach Mandarin
speaking skills and leadership skills.

During the 30-minute tutoring session once or twice a week (depending on number of participants), the tutors will
help the tutees with reading text and practicing conversations.

Students from grade 8 and above are welcome to join our leadership training team, and we will accept students
from 1st to 3rd grade to sign up as tutees.

We expect the program will go online in late February to early March.

If you are interested in this program, please fill out the form below:

👉  Leadership Training / Tutoring Program

For questions, please email to: tutor.program@bcs-usa.org

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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2022學術比賽通告 Academic Competition Announcement

得獎名單已在博愛網頁公佈, 恭喜得獎同學！比賽獎杯將於2/19（星期六）下午在Morrill校區停車
場頒發或領取，請參閱各項比賽領獎時間。

按時不能領獎者，請通知學術比賽小組ac@bcs-usa.org，或於3/5（星期六）下午 2:00-3:00 到Morrill
學校辦公室領取。

學術比賽小組已通知代表博愛參加北加州學術比賽的同學學。北加州學術比賽參加費用為$40，
本校將資助$20，賽參學生請於領獎時，向工作人員繳交$20支票，抬頭請寫“BCS”。

Congratulations to all AC winners. Trophies or certificates
will be awarded / handed out at the Morrill campus
parking lot on 2/19. Students/parents can come at the
time specified in the award schedule.

Please notify the AC Team at ac@bcs-usa.org if you are
not available on 2/19 to pick up the award(s).
Alternatively, you can pick up the award(s) at the Morrill
Office on 3/5 2:00-3:00 pm.

The AC team has notified students who are eligible to
participate in the ANCCS Academic competition.
Registration fee for ANCCS AC is $40, and BCS will
subsidize $20. ANCCS AC participants, please prepare a
check for $20 payable to “BCS”. Our staff will be
collecting the payment when you pick up the award(s).

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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2022 ANCCS 學術比賽更新公告  ANCCS AC Announcement

北加州中文學校聯合會2022 學術比賽，因疫情影響，為保障學生家長安全、降低群聚風險及兼顧比
賽公平性，調整比賽方式及時間如下。

比賽時間：2022年3月27日/ 4月03日(星期日)

比賽地點：3月27日 金山灣區華僑文教服務中心  100 South Milpitas Blvd., Milpitas, CA

4月03日 線上比賽（Zoom）

實體比賽防疫準則：依據州政府和縣政府防疫法令執行。 聯合會將採取以下防疫應變措施:

參加比賽活動的學生、家長、評審、監考和工作人員全程必須配戴口罩。

鼓勵學校派出的評審、監考人員、參賽學生和工作人員完成接種疫苗。若未接種疫苗，請出示三天
內有效陰性檢測結果證明。

Due to the Covid-19 pandemic, in order
to ensure the safety of students and
parents, to reduce the risk of gathering
and to take into account the fairness of
the competition, ANCCS is revising the
Academic Competition method and
schedule as shown below.

Date: 3/27/22 &  4/3/22 (Sunday)

Place：3/27 OCAC,

100 South Milpitas Blvd., Milpitas

4/3  Online (Zoom）

Covid-19 prevention guidelines for
in-person events: In accordance with
the state and county government
pandemic prevention rules and
regulations during the competition
time,  ANCCS will take the following
precautionary measures:

Students, parents, judges, proctors and
staff participating in the competition must wear masks at all times.

Vaccination is highly encouraged for the judges, proctors, and participating students. If you have not
been vaccinated, you should have a negative test result certificate within three days before the in-person
event.

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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2022-23舊生註冊通告 Returning Student Registration

博愛中文學校(2022-23學年)舊生註冊單已在2月6日星期日以電子郵件發送到各家長的電郵
內。 若未收到註冊單, 請查看是否在垃圾郵件信箱內.家長需自行列印出表格, 草簽及簽署全
名。註冊單可於 https://www.bcs-usa.org/registration-forms/下載。填妥的註冊單及學費支
票請交給班級代表，請別把註冊單郵寄給學校。 您可以提交填好的舊生弟妹優先註冊單給班級
代表。如果有任何問題, 歡迎與我們聯絡.registration@bcs-usa.org

BCS 2022-2023 Returning Student Registration Packages have been emailed to each student’s parent/guardian on
Sunday, February 6, 2022. If you have not received it, please check your SPAM or Junk folder. Parents are required to

print, initial and sign the language registration form. Registration and other forms may be downloaded from

https://www.bcs-usa.org/registration-forms/ Please return the form(s) and a check(s) to your class rep. Do Not Mail
Returning Student Registration Forms. You may submit completed New Sibling Registration forms to your class rep. If
you have any questions, contact registration@bcs-usa.org

舊生註冊(全班)截止日期(來自班級代表): 3/5/2022 (2:00 - 3:00 P.M)前早鳥報名學費折扣
舊生弟妹優先註冊: 3/5/2022早鳥報名學費折扣
新學年註冊座談會: 3/19/2022
新生註冊: 3/26/2022
跳級考試報名截止日期: 3/26/2022
線上新生插班和跳級考試: 4/2/2022

Returning Students CLASS Package Due (from Class Reps): 3/5/2022 (2:00 - 3:00 P.M) Early Bird Tuition
Early Registration for siblings of current students: 3/5/202 Early Bird Tuition
Open Enrollment Seminar: 3/19/2022
Open Enrollment: 3/26/2022
Internal Placement Test Application Due: 3/26/2022
Online Placement Test: 4/2/2022

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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February 16, 2022  第44屆雙週刊第十二期

最新資訊 Latest News!!!

會員學校通訊-雙週刊
第十二期: ANCCS 44th eNewsletter #12

本會近期重要活動

日期 事項

02/07-
02/18

Santa Clara County燈籠展示

2/20 第二次教學研討會 （線上舉辦）

3/13 第三次理事會 （線上舉辦）

3/27 學術比賽（實體項目）

4/3 學術比賽（線上項目）

ANCCS Bi-weekly Newsletter Link: ……………..…… Archived eNewsletter link

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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BCS Contacts

如有任何問題或建議，令到博愛中文學校可以得到改善，請電

郵至各部門的主管，謝謝大家！

If you have any questions or suggestions for improvement

concerning BCS, please feel free to reach out to our leadership

listed below.

Department Email

BCS Board bcs_board@yahoo.com

Secretary secretary@bcs-usa.org

Admin / Operations vp-admin@bcs-usa.org

IT / Website Support it@bcs-usa.org

Registration registration@bcs-usa.org

Curriculum vp-curriculum@bcs-usa.org

Mandarin mandarin@bcs-usa.org

Cantonese cantonese@bcs-usa.org

CFL cfl@bcs-usa.org

HSIC hsic@bcs-usa.org

Academic Competition ac@bcs-usa.org

博愛臉書

BCS Facebook

博愛Yelp
BCS Yelp

支持博愛

Support BCS via
Amazon
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